

Registration Procedure for VBS First Grade Places

Your child must attend two separate appointments:

- **Orientation Talk** with our VBS team to ascertain the child's suitability in English and German for the VBS program
- **Registration Talk** with the head teacher to be allocated a school place at Theo

By Weds 14.01.2026	Email the registration form for the VBS Orientation Talk
Thurs 08.01.- Weds 14.01.2026 8am - 2pm	Reserve an appointment for registration talk (= Aufnahmegespräch) by telephoning Fr. Kittler, 01 258 6950 15
Mon 19.01. – Weds 21.01.2026	VBS Orientation Talk for your child at THEO
Mon.09.02. – Weds 11.02.2026	VBS- registration talks with your child and headteacher- bring all relevant documents and a stamped addressed envelope
End of March 2026	Confirmation of school place by post

Aufnahmeverfahren für die 1. Klassen VBS

Ihr Kind muss zwei separate Termine wahrnehmen:

- **Orientierungsgespräch** mit unserem VBS-Team, um die Eignung des Kindes für das VBS-Programm in Englisch und Deutsch festzustellen
- **Anmeldeggespräch** mit der Schulleitung, um einen Schulplatz bei Theo zu erhalten

Bis Mi. 14.01.2026	Anmeldeformular für den Orientation Talk an die Schule per E-Mail senden
Do. 08.01.- Mi. 14.01.2026 8am - 2pm	Telefonische Terminreservierung für die Aufnahmegespräche (Frau Kittler, Tel. 01 258 6950 15)
Mo. 19.01. – Mi. 21.01.2026	Orientation Talks für die Aufnahme in THEO bilingual
Mo..09.02. – Mi. 11.02.2026	Aufnahmegespräch mit Direktion /Anmeldeunterlagen abgeben
Ende März 2026	Bekanntgabe über Aufnahme per Post an die Erziehungsberechtigten